



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300479205AA		7, 11	02-12-2005	HEBTEC PACIFIC LIMITED 8TH FLOOR, 30 HUNG KWONG STREET, KOWLOON, HONG KONG.	HUI & LAM ROOMS 2001-4, 20TH FLOOR, HANG SENG BUILDING, 77 DES VOEUX ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300562833		19	03-03-2006	Kabushiki Gaisha Nichiha (Nichiha Corporation) 12, SHIODOME-CHO, MINATO-KU, NAGOYA-SHI, AICHI 455-8550, JAPAN.	Fairbairn Catley Low & Kong 43/F., Gloucester Tower, The Landmark, 11 Pedder Street, Hong Kong.
300578025		25	28-04-2006	伍光榮 香港 馬鞍山錦泰苑	伍光榮 香港 馬鞍山錦泰苑 錦富閣 38 樓 3804 室